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Muut asiat

LIIKV 05.03.2019 § 9

 Seuraava kokous 8.5

Liikuntapaikkapäällikkö kertoi Padel-kenttähakemuksen käsittelyn
edistymisestä ja lukiolaisten tekemästä beachkenttä-aloitteesta.
Valiokunta kävi kentistä keskustelua ja piti padel-kentän perustamista
erittäin hyvänä asiana.

Liikunta ja liikettä-ohjelma sai aluehallintovirastolta 10 000€.

Sivistystoimenjohtaja kertoi harjoitusjäähalliasian käsittelyn aineistosta ja
valiokunta kävi keskustelun avoimuuden tärkeydestä.

Valiokunta kävi keskustelua liikuntapaikkojen kunnossapidosta ja
liikuntapaikkapäällikkö kertoi haasteista. Kehittämistoimenpiteisiin
palataan.


